
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DE LES ALCALDIES DE LA COMARCA 
DEL SEGRIÀ

Identificació de la sessió
Núm.: 2/2020
Caràcter: ordinari
Data: 29 de maig de 2020
Horari: de 10:00 h a 12:55 h

D’acord amb l’article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local,  
(introduït  pel  Reial  decret  llei  11/2020,  de  31  de  març,  pel  qual  s'adopten  mesures  urgents 
complementàries en l'àmbit social i econòmic per fer front a l'COVID-19), donada l’excepcionalitat de 
la situació actual i  davant la impossibilitat de celebrar aquesta sessió de manera presencial, es 
celebra  per  mitjans  telemàtics  via  programa  Zoom,  quedant  acreditada  l’assistència  de  les 
alcaldesses i alcaldes següents

Hi assisteixen:
David Masot Florensa, alcalde de l’Ajuntament de Maials i president del Consell de les Alcaldies 
Antoni Bosch Carabante, vicepresident primer del Consell Comarcal del Segrià
Rosa Pujol alcaldessa de l’Ajuntament d’Aitona
Xavier Prunera Cebrià, alcalde de l’Ajuntament d’Alcanó
Celestí Panavera Altisent, alcalde de l’Ajuntament dels Alamús
Jaume Sanuy López, alcalde de l’Ajuntament d’Albatàrrec
Manel Ezquerra Tomàs, alcalde de l’Ajuntament d’Alcarràs
Joan Carles Garcia Guillamon, alcalde de l’Ajuntament d’Alfarràs
Hilari Guiu Sentís, alcalde de l’Ajuntament d’Alfés
Antoni Perea Hervera, alcalde de l’Ajuntament d’Alguaire
Jordi Tarragó Jové, Alcalde de l’Ajuntament d’Almatret
Teresa Malla Aigé, Alcaldessa de l’Ajuntament d’Almenar
Joan Gilart Escuer, alcalde de l’Ajuntament d’Alpicat
Iolanda Garcia, regidora de l’Ajuntament d’Artesa de Lleida, en substitució de l’alcalde
Antoni Carré Cuadrat, alcalde de l’Ajuntament de Benavent de Segrià
Jordi Verdú Paijà, alcalde de l’Ajuntament de Corbins
Emma Solans Pérez, alcaldessa de l’Ajuntament de Gimenells i Pla de la Font
Manel Josep Solé Agustí, alcalde de l’Ajuntament de La Granja d’Escarp 
Carme Pinyol Oró, alcaldessa  de l’Ajuntament de Llardecans
Modol  alcalde de l’Ajuntament de Montoliu de Lleida
Silvia Olmo, en substitució del Sr. Josep Abad Fernández, alcalde de l’Ajuntament de Rosselló
Teresa Cullerés, alcaldessa de l’Ajuntament de Sarroca de Lleida
Josep Antoni Romià Pujol, alcalde de l’Ajuntament de Serós 
Sandra Marco Casals, alcaldessa de l’Ajuntament de Soses
Jaume Gort Quílez, alcalde de l’Ajuntament de Sunyer
Mario Urrea Marsal, Alcalde de l’Ajuntament de Torrebesses 
Jordi Latorre Sotus, Alcalde de l’Ajuntament de Torrefarrera
Joan Carles Miró Puigvecino, alcalde de l’Ajuntament de Torres de Segre
Agustí Jiménez Pérez, alcalde de l’Ajuntament de Torre-Serona
Jordi Figuerol Sarmiento, alcalde de l’Ajuntament de Vilanova de Segrià
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També assisteixen:
Sergi Fo Pifarré, gerent del Consell Comarcal del Segrià
Tomàs Torán Solaní, interventor del Consell Comarcal del Segrià
Carme Vallés i Fort, secretària del Consell Comarcal del Segrià

Excusen assistència:
Josep Maria Gras Charles, alcalde de l’Ajuntament d’Alcoletge
Josep Ibars Gilart, alcalde de l’Ajuntament d’Almacelles
Maria José Invernón Mòdol, alcaldessa de l’Ajuntament d’Aspa 
Miquel Pueyo París, alcalde de l’Ajuntament de Lleida
Montserrat Jové Vidal, alcaldessa de l’Ajuntament de Massalcoreig
Carles Català Visa, alcalde de l’Ajuntament de La Portella
Sandra Barberà Bosch, alcaldessa de l’Ajuntament de Puigverd de Lleida
Josep Ma. Sanjuan Cornadó, alcalde de l’Ajuntament de Sudanell
Josep Ramon Solsona Oliva, alcalde de l’Ajuntament de Vilanova de la Barca

ORDRE DEL DIA:

1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió de 30 de gener de 2020

2. Informe del Sr. Lluís Solé, President de l’Associació catalana de municipis i comarques i la Sra. 
Joana Ortega, Secretària General, per abordar els assumptes següents:

1) Presentació de l'ACM, i les eines que ofereix a cada comarca.
2) Com ha abordat el municipalisme català la crisi sanitària, social i econòmica 

derivada de la COVID-19.
3) Pla de Mandat i reactivacióCAT
4) Precs i preguntes

3. Informes de Presidència.

4. Precs i preguntes.

DESENVOLUPAMENT  DE LA SESSIÓ

1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió de 30 de gener de 2020

De conformitat amb l’article 110.3 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el 
Text  Refós  de la  Llei  municipal  i  de  règim local  de Catalunya,  s’ha  procedit  prèviament  a  la 
distribució a tots els membres del Consell de les Alcaldies  de l’esborrany de l’acta de la sessió 
ordinària de 30 de gener de 2020

La Sra. Teresa Malla, adverteix que a la pàgina 6 hi ha una errada ja que consta que ella va 
intervenir com alcaldessa d’Alcarràs quan és d’Almenar 

Incorporada l’esmena,  la  resta  de l’acta,  donada per  llegida i  trobada conforme,  s’aprova per 
unanimitat dels assistents.
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2. 2. Informe  del  Sr.  Lluís  Solé,  President  de  l’Associació  catalana  de  municipis  i 
comarques i la Sra. Joana Ortega, Secretària General, per abordar els assumptes següents:

1) Presentació de l'ACM, i les eines que ofereix a cada comarca.
2) Com  ha  abordat  el  municipalisme  català  la  crisi  sanitària,  social  i 

econòmica derivada de la COVID-19.
3) Pla de Mandat i reactivacióCAT
4) Precs i preguntes

El President del Consell Comarcal del Segrià dona la benvinguda al Sr. Lluís Solé, President de 
l’Associació catalana de municipis i  comarques i la Sra. Joana Ortega, Secretària General,  avui 
presents a la sessió i dona la paraula al Sr. Lluís Solé qui explica que estava previst començar a 
explicar  el  Pla  de mandat  de l’ACM als  consells  d’alcaldes  i  avui  és la  primera de les  visites 
territorials  per  explicar,  entre  altres,  la  campanya  per  reactivar  Catalunya.  Dona  les  gràcies  a 
alcaldes i alcaldesses i regidors/es, per la feina ingent que han assumit en aquest moment de feina 
extraordinària.

Informa que avui és present la Sra. Joana Ortega, Secretària General de l’ACM qui dona un punt 
d’experiència i força pel municipalisme. També és present la Sra. Montse Carrillo, de la central de 
compres.

Comença informant de les principals accions que s’han dut a terme amb motiu de la Covid19. Així, 
amb l’objectiu d’assessorar, proveir i informar i recolzar, s’ha actuat en els següents àmbits. 

1. Des del 12 de març, s’ha activat una Plataforma d’assessorament directe,  una secció web 
per tenir actualitzat tota la normativa, així com un telèfon 24h de dilluns a diumenge per totes 
les qüestions que puguin sol·licitar els ajuntaments. També existeix Canal watsap que cada 
dia refon informació.
S’han atès 22 consultes procedents del Segrià, en matèria de personal, normativa, etc.

2. S’ha posat en marxa la formació online, i la previsió d’inscripcions d’abril a juny arriba als 
10.000 usuaris amb diferents cursos. Del Segrià han participat 26 persones.

3. En l’àmbit de defensa dels ajuntaments i davant la necessitat de coordinació institucional, 
s’ha participat setmanalment amb els òrgans de govern així com reunions sectorials, amb el 
“barret” del municipalisme i la defensa transversal dels ajuntaments, en temes d’urgències 
socials, residències, llars d’infants

També informe del decàleg per a la reactivació socioeconòmica, consistent en:

- per una banda, la mobilització dels recursos locals, reclamant al govern de l’estat que els diners 
dels estalvis de la bona gestió dels ajuntaments els ha de disposar els propis ajuntaments que han 
estalviat amb el seu esforç. Es demana la possibilitat d’incorporar el superàvit i relaxació de la regla 
de la despesa, així com la flexibilització de la contractació pública en moments d’emergència.

- també s’han demanat mesures compensatòries, ja que moltes instruccions que provoquen una 
situació complicada als ajuntaments, com en les Llars d’infants, la gestió dels centres esportius i les 
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escoles de musica, casals d’estiu, entre altres, que si s’han de posar en marxa amb les instruccions 
actuals  suposen  una  despesa  pels  ajuntaments.  Es  reclama  de  forma  contundent  alguna 
compensació per tal de no asfixiar els ajuntaments.

Informa que s’han repartit gratuïtament mascaretes i guants però també s’ha creat un “market place” 
per  facilitar  la  compra  d’aquests  materials.  També  informe  de  l’existència  d’un  catàleg  de 
competitivitat per epis més enllà de la central de compres.

Es projecta un petit  vídeo que explica el pla de mandat,  en el que es detallen 100 accions de 
desenvolupament sostenible que s’adaptaran a la situació.

El President obre el torn de paraula, i la Sra. Teresa Malla, alcaldessa d’Almenar, intervé agraint, en 
primer lloc, a l’ACM la feina feta i recorda que avui ja es denomina aquesta sessió com a Consell de 
les Alcaldies. Demana que des de l’ACM es faci acompanyament en la redacció dels plans d’igualtat. 
El Sr. Lluis Soler pren nota de la petició i respon que a Deltebre tenen molt clar el pla d’igualtat.

El Jordi Latorre, alcalde de Torrefarrera, intervé per dir que es troben una mica desemparats, ja que 
ha sortit molta normativa i es funciona amb recomanacions amb un punt d’incertesa molt important. 
Considera que caldrien instruccions molt aclaridores davant aquesta dispersió normativa que ens 
situa en una gran inseguretat jurídica.
El Sr. Lluís Soler li dona la raó, ja que vivim un estat d’alarma regulada amb normativa estatal però  
existeix la normativa local que hi ha de trobar l’encaix amb aquesta inseguretat. L’ACM no està 
d’escut  del  Govern de la  Generalitat  sinó  com portaveus  del  municipalisme,  pel  que s’han  de 
coordinar les accions i elevar amb instruccions que han de venir acompanyades de les mesures 
econòmiques que corresponguin. No es cansaran de defensar allò que calgui amb el paraigües de 
l’estat d’alarma amb instruccions coordinades

La Sra. Rosa Pujol, alcaldessa d’Aitona, pregunta quines gestions s’estan fent en tema de la llar  
d’infants, perquè actualment no es poden passar quotes i els treballadors estan sense feina. Explica 
que ara s’han de reobrir i ahir va arribar una carta dels SSTT d’Educació a Lleida dient que cal que 
s’adreci una carta dient la decisió de l’òrgan de govern d’obrir o no.  Manifesta que no està d’acord 
amb aquest  traspàs cap als  Ajuntaments de responsabilitat  en aquesta reobertura quan va ser 
Educació qui les va tancar.
El Sr. Lluís Soler respon que els dimarts hi ha reunions d’ensenyament i que se li va dir al conseller  
que aquest és un tema molt sensible i se li va demanar que es coordinés. Es deia que les ratios que 
utilitzaven per reobir les llars d’infants comportarien despeses extraordinàries, tant si és gestió és 
directa amb personal propi com gestió indirecta, el que pot comportar un desequilibri econòmic de la 
concessió. La decisió dels ajuntaments també es basa en la demanda. El tema de la sostenibilitat 
econòmica no està resolt. Conclou dient que dimarts vinent es tornarà a insistir

El Sr. Manel Solé, alcalde de la Granja d’Escarp, agraeix la feina que s’està fent ja que es dona 
aixopluc en tots els aspectes explicats, però també assessoria jurídica. És una molt bona eina
Destaca que s’han habilitat uns espais de confinament per a persones vulnerables, existeix l’hotel 
Rambla per poder donar assistència als infectats sense sostre, però els ajuntaments no es poden 
carregar d’una despesa en un àmbit sanitari que pot no correspondre en aquests confinaments de 
persones possiblement infectades.
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El Sr. Lluís Soler respon que s’ha demanat un informe i es respondrà aquesta qüestió. Destaca que 
cal tenir en compte el marc competencial, amb el degut respecte a la normativa a banda de la 
voluntat política, pel que cal demanar les propostes per escrit.
Cal una proposta del Departament de Salut amb una delegació de competència expressa, que es 
pot acceptar o no, pel que cal que quedi regulat jurídicament amb tot detall i també cal que aquesta 
delegació vagi acompanyada de la corresponent mesura compensatòria.

El President del Consell Comarcal explica que s’està treballant amb els departaments implicats i cal 
que arribi  una Addenda al  Contracte Programa amb el Departament de Benestar.  És una bona 
iniciativa però cal cobertura jurídica, és prou important per donar una bona cobertura.

El Sr. Antoni Bosch, vicepresident primer, explica que en addenda al contracte programa d’afers 
socials i família, es preveu assumir a màxims les despeses que se’n poden derivar.

El Sr. Manel Solé, respon que aquesta petició l’estan fent des de fa mesos els alcaldes del Segrià; 
és  una demanda urgent però cal una seguretat jurídica i econòmica.

El Sr.  Mario Urrea Marsal,  Alcalde de l’Ajuntament de Torrebesses, agraeix la tasca de l’ACM, 
especialment en la central de compres, de gran ajuda i importància pels ajuntaments.
El Sr. Lluís Soler respon que les línies micro pels municipis son molt importants i s’intentarà donar 
més cobertura econòmica i jurídica

Finalment el Sr. Lluís Soler agraeix al Consell Comarcal del Segrià l’oportunitat d’haver participat 
avui en aquest sessió i, junt amb la Sra. Joana Ortega, s’acomiaden dels assistents.

3. Informes de Presidència 

En primer lloc, el President explica que des del Consell s’ha intentat continuar donant a la ciutadania 
els serveis corresponents amb la màxima normalitat  possible, en la mesura de les possibilitats, 
tenint en compte les peculiaritats de cada àrea.

El Sr. Antoni Bosch  explica que el personal de Serveis Socials ha començat a fer visites presencials 
als ajuntaments i exposa un resum de les actuacions realitzades. També explica que des de 16 
d’abril es va repartir menjar dels excedents de la UE. 
Aprofitant la presència del Sr. Jordi Latorre i la Sra. Rosa Pujol, agraeix a la Diputació de Lleida el 
suport econòmic amb la injecció de diners que es rebrà.

El President del Consell Comarcal informa, en relació a l’àrea d’ensenyament, que s’ha gestionat 
amb ajuda dels municipis la distribució de 5.000 targes moneder, que substitueixen les beques de 
menjador. S’ha fet la darrera càrrega fins a finals de curs. 
Actualment  s’està estudiant  com es farà la  recollida de beques menjador  pel curs 2020/2021 i  
preveu que sigui a través del tràmit instància genèrica de la pàgina web.

Dona la paraula a la Silvia Olmo, cap de l’Àrea d’Ensenyament,  qui confirma tot el  que acaba 
d’explicar el president i que s’està treballant per gestionar la recollida de beques però pronostica 
problemes pels ajuts de Lleida, atès el seu elevat nombre.
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El President del Consell Comarcal felicita als caps d’àrea i al Sr. Toni Bosch per la feina que s’està 
fent.
Continua informant,  en relació a medi  ambient,  que s’ha mantingut  el  servei  amb les mesures 
corresponents.  S’ha  d’agrair  la  gestió  que  s’ha  dut  a  terme i  s’estan  seguint  els  protocols  de 
contingència, amb un notable esforç per mantenir el servei amb total normalitat.
Explica que també està en ple funcionament la planta de tractament de residus de Montoliu del 
consorci de residus.
Destaca, però, que cal recordar als habitants dels municipis que cal fer una gestió responsable de la 
brossa i dona la paraula al Sr. Hilari Guiu, cap de l’Àrea de Medi Ambient, qui ha estat vetllant 
directament per la gestió del servei.
El Sr. Hilari Guiu posa de manifest que aquesta tasca s’ha estat fent entre tots.

El President del Consell Comarcal agraeix al  col·legi de Veterinaris de Lleida els bons consells 
rebuts per a la gestió del Centre d’Acollida d’Animals de companyia, que s’ha continuat gestionant 
amb tota normalitat seguint les seves instruccions.

La Sra. Teresa Malla, alcaldessa d’Almenar, destaca serà difícil fer les festes tal com estan previstes 
i programades. Així, la 4a edició del pubillatge que havia de començar al 16 de maig, es suspèn per  
l’any que ve. El certamen Segrià corals es farà a la tardor si és possible.
Pel que fa a les Sardanes a la Fresca, informa que es farà una proposta que enlloc de ballada de 
sardanes sigui concerts.
El certament de Relats curts s’ha pogut acabar, s’ha valorat i s’ha atorgat el premi.
Ara s’està treballant per engegar les vesprades teatrals. 
Manifesta que tot i estar una mica aturats  es treballa en aquesta línia de mantenir el que sigui  
possible i adaptar-ho a la situació actual.

El President informa que l’àrea de Promoció econòmica és una de les àrees que més ha patit el  
tema del covid19, tot i que l’AODL està treballant. Informa que el Sr. Huguet, cap de l’àrea, està 
treballant molt intensament per tal que a la tardor pugui tenir lloc la nova edició dels Camis d’Or 
Líquid, així com les fires i altres certàmens. 

En l’actual context agraeix a la Diputació de Lleida que ha ajudat i aportat més diners.

El Sr. Jordi Latorre, explica que s’ha fet la gestió per tal d’ajudar als ajuntaments davant aquesta 
situació.
La Sra. Rosa Pujol informa que està previst que al Ple del mes de juliol s’incrementi en 70.000 euros 
la dotació pels ajuts d’urgència.

Per últim, recorda als ajuntaments, que cal facilitar als treballadors del Consell Comarcal que van als 
municipis les mesures de seguretat i protecció adequades i es demana que cal protegir al personal  
dels serveis tècnics que ja fa dues setmanes que estan treballant als municipis, per tal que no 
s’infectin.

El President proposa un minut de silenci per les persones que han mort a la comarca a causa del 
Covid19.
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4. Precs i preguntes

El Sr.  Jordi Latorre intervé per dir  que no s’ha entrat a la fase 2 però les recomanacions son 
ingestionables  amb  la  capacitat  dels  ajuntaments,  pel  que  cal  decidir  i  definir  criteris  clars  i 
possibilistes per tal que no hi hagi una disbauxa. Proposa consensuar una data d’obertura de les 
piscines municipals.

El President informa que s’ha quedat que les piscines obrin només els mesos de juliol i agost, tot i  
no saber encara quan passarem a fase 2 i encara menys a fase 3.
Fora  una bona iniciativa  arribar  a  un consens en la  data  d’obertura  de les  piscines,  com ha 
proposat el Sr. Jordi Latorre. I guanyar una mica de temps i que fins fase 3 es demanen unes 
complicades.

El Sr. Toni Bosch explica que es preveuen uns ajuts del SOC per Promoció econòmica, consistent 
en 2 línies, essent una d’elles la contractació d’un tècnic o consultoria per a que redacti un pla per 
la reactivació de la comarca i quan estigui fet es podran contractar dos tècnics per implementar-
ho.

El Sr. Josep Ramon Mòdol pregunta si targes menjador es podran reutilitzar quan s’acabi, ja que 
cal recomanar que les guardin per si la cosa dura molt. En relació a la cultura considera que cal  
posar imaginació i reinventar-se

El President respon que sap de primera mà que al mon de la cultura ho estan posant molt difícil i 
sembla que va per llarg. Considera que es poden fer coses amb imaginació ja que cal ajudar 
aquest sector i les famílies implicades

La Sra. Silvia Olmo informa que cal demanar als usuaris que no tirin les targes moneder sobretot 
perquè s’està estudiant què fer durant l’estiu i seguir pagant.

El President considera és una mesura de caire social que cal mantenir.

El Sr.  Agustí  Jiménez Pérez, alcalde de l’Ajuntament de Torre-Serona,  vol fer un agraïment al 
consell comarcal per l’esforç que s’ha fet amb la recollida de residus ja que s’ha estat a l’alçada 
sense interrompre el servei. Fa un bon agraïment al Sr. Hilari Guiu que ha donat una resposta 
immediata a qualsevol incident que s’hagi produït.

El President ho agreix i recorda que es fa l’esforç per mantenir el servei.

El Sr. Antoni Perea, alcalde d’Alguaire, respon al Sr. Jordi Latorre que seria bo arribar a una acord 
per l’obertura piscines però amb aquestes condicions és inviable. Pel que fa a la Llar d’infants 
considera que caldrà optar entre explotació o tancament del servei davant les condicions actuals. 
La Diputació també ha demanat que abans del dia 3 es digui qui obrirà o no pel tema del control 
de les aigües.

El  President  informa  que  s’esperava  que  s’entraria  a  fase  3  abans  però  ara  amb  aquesta 
incertesa, caldria proposar retardar tot el possible l’obertura de la piscina perquè es guanyarà en 
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seguretat. Les mesures per Fase 2 son inviables, ja que poder obrir amb cita prèvia, fer una anàlisi 
cada hora del nivell de clor i PH de la piscina i reportar-ho en un llibre de control, pot ser molt 
costós i complicat.
La Sra. Silvia Olmo demana, en nom de l’alcalde de Rosselló, que vagin tots a una en la mesura 
del possible.

La Sra.  Teresa Malla,  destaca que cal  tenir  en compte que en darrer  terme la responsabilitat 
s’assumeix per part de cada ajuntament de manera independent, sense perjudici que es vagi a 
una.

El Sr. Jordi Sanuy, alcalde d’Albatàrrec, diu que Lleida ha decidit que no s’obren piscines i no es 
pot vetar l’accés a gent de fora del poble. De moment no s’obre a Albatàrrec si la cosa canvia, pel 
que preveu que el servei seràencara més deficitari del que venia sent fins ara. Les restriccions son 
molt complicades a banda de la responsabilitat

El Sr. Hilari Guiu considera que és deficitari però si es compleixen els requisits augmentarà encara 
més la despesa.

La Sra. Rosa Pujol, considera que cal esperar al canvi de fase, pel que cal anar valorant pas a pas 
el que hi ha demà. Reitera la seva preocupació pel tema de la llar d’infants i pregunta a la resta 
d’Alcaldes i Alcaldesses què opinen sobre el que ha dit de la petició dels SSTT d’Ensenyament als 
ajuntaments per tal que assumeixin la responsabilitat de la reobertura de la llar d’infants.

El President demana al Gerent i a la Sra. Sílvia Olmo que facin la pregunta a SSTT per tal que 
informin i es farà arribar la resposta.

El Sr. Manel Solé, considera que no cal fixar cap data pel tema de les piscines, tot i que existeixen 
punts de consens:
- voluntat és obrir piscines
- les mesures fase 2 son molt restrictives i cal esperar a fase 3 amb una obertura unificada

El Joan Carles Garcia, alcalde d’Alfarràs planteja la possibilitat de no obrir les piscines ja que la 
responsabilitat és de l’Alcalde i considera bastant significatiu que Lleida no obri. Com serà entrada 
limitada no es podran fer abonaments i hi haurà pocs dies. Ho veu complicat econòmicament però 
sobretot la responsabilitat davant un brot. Cal plantejar-ho amb prudència.

El Sr. Jordi Latorre creu que hi ha una postura integradora, ja que si tots estem d’acord que ara no 
es  pot  obrir  amb el  context  actual  i  s’espera  a  com  estigui  actualment  la  situació  amb  una 
seguretat jurídica que actualment no tenim. Es farà el possible per obrir però amb condicions.

El Sr. Toni Bosch,  opina que si les piscines de Lleida no obren caldrà assumir la gent que vindrà i  
que si  bé no es pot  limitar  l’entrada,  sí  es pot  regular  via taxa diferenciant  empadronats i  no 
empadronats.

El Sr. Jordi Latorre diu que el conseller i regidor de la Paeria, Sergio Talamonte, li va advertir que 
gairebé segur en un 98% no obriran. Explica que Torrefarrera té el problema de l’aforament de 
1.100 cada any feia uns 1.400 abonaments, pel que si a sobre s’ha de reduir al 30%, serà molt 
complicat.
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El President repeteix que cal esperar fase 2 i quan arribi la fase 3 se’n pot tornar a parlar i així  
prendre la decisió amb més dades.

El Sr. Jaume Sanuy informa que els municipis de Torres de Segre, Alcarràs i Soses, han fet un 
comunicat dient que ajornen l’obertura les piscines perquè la gent ho sàpiga.

El President considera que és un tema a comentar a l’equip de govern

El Antoni Perea veu raonable ajornar l’obertura fins la propera fase

La Sra. Iolanda Garcia, regidora de l’Ajuntament d’Artesa de Lleida, diu que si s’obre i ve la gent 
de Lleida és posar en risc a la gent del poble i pregunta si es pot incrementar els preus per la gent 
de fora del poble.

El Sr. Toni Bosch,  respon que és possible però no pot ser excessiu perquè pot ser discriminatori.

El  President explica que hi ha un municipi amb un preu d’abonament normal i les entrades son 
molt cares i així la gent de fora no ve.

La Sra. Teresa Culleres pregunta com es pot fer cita prèvia amb abonaments i entrades ja que 
considera que és molt complicat. Pregunta què cal respondre a la diputació per quin dia s’obre.

El Jordi Latorre explica que la Diputació ho pregunta per programar el servei i que si no se sap 
què contestar no es respon. Creu que potser estaria bé que si es consensua un comunicat des del 
consell d’alcaldes.

S’acorda consensuar un comunicat conjunt.

El President agraeix la tasca que s’ha estat fent fins ara des dels municipis i els tècnics de la casa 
i desitja molta sort, demanant alhora precaució.

Finalment es guarda un minut de silenci per totes les víctimes del Covid19.

Sense cap altre afer a tractar,  el  president aixeca la sessió en la data i hora assenyalades a 
l’encapçalament, del que com a secretària estenc aquesta acta i en dono fe.

Vist i Plau
El president del Consell de les Alcaldies 

David Masot Florensa
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